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          Projekt  

PROTOKÓŁ NR XLII/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

odbytej 30 października 2018 roku, w sali konferencyjnej  

Urzędu Miejskiego w Węgorzynie  

 

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 30 października 2018 roku rozpoczęła się o 

godz. 12:00, a zakończyła o godz. 14:15 

 

W sesji udział wzięło 14 radnych, na stan 15 - stu – zgodnie z listą obecności stanowiącą 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Nieobecna Pan Radny Łukasz Nowacki  

 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad, powitanie gości i stwierdzenie quorum: 

Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył p. Jan Mazuro – Przewodniczący Rady. 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – otwieram XLII sesję Rady Miejskiej w 

Węgorzynie i po otwarciu zanim przejdziemy do realizacji porządku obrad w związku z śmiercią 

Księdza Proboszcza Henryk Melerskiego naszego Proboszcza Parafii Sielsko, który zmarł dzisiaj 

nad ranem, to jest świeża wiadomość. A służył mieszkańcom Sielska przez 8 lat wprowadził 

mówię o Sielsku, ale nie tylko dla Sielska. Wprowadził to Święcenie Pól, które weszło do tradycji 

praktycznie w Sielsku. Remont kościoła to jak każdy Proboszcz starał się ten kościół utrzymać, 

jako zabytek w dobrym stanie. Wprowadził relikwie Krzyża Świętego służył naszemu tutaj 

środowisku i prosiłbym o powstanie i uczczenie minutą ciszy jego śmierć  

 

- zgromadzeni powstali, minuta ciszy -   

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Państwu, ale to jest smutna 

wiadomość. Po otwarciu posiedzenia witam przybyłych gości, witam Radnych Powiatowych Pana 

Gwoździa i Pana Drozdowskiego. Witam Panie Dyrektorki Szkoły Podstawowej w Węgorzynie i 

Runowie Pomorskim. Witam Przewodniczącego Rady Osiedla. Witam Sołtysów naszej gminy. 

Witam mieszkańców naszej gminy, Panią Burmistrz razem ze składem z mecenasem, 

Sekretarzem i Skarbnikiem i Was Radni witam na XLII naszej sesji      

- lista obecności gości – stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

- lista obecności sołtysów z terenu Gminy Węgorzyno – stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – na podstawie listy stwierdzam, że jest nas 14 

Radnych, także obrady sesji będą prawomocne i stwierdzam, że jest quorum   

 

b) przedstawienie porządku sesji  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – Radni otrzymali proponowany porządek 

dzisiejszej sesji czy są uwagi do proponowanego porządku dzisiejszej sesji? Jeżeli nie widzę 

uwag, kto z Radnych jest za przyjęciem porządku dzisiejszej sesji, kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 

głosowało: 

Za – 14 

Przeciw – 0 
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Wstrzymało się – 0 

 

PORZĄDEK OBRAD 

XLII sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

zwołanej na wtorek 30 października 2018 roku na godzinę 12:00 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

 

1. Sprawy regulaminowe:  

a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum 

b) przedstawienie porządku sesji 

c) przyjęcie protokołu z posiedzenia XLI sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 27 

września 2018 roku 

 

2. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

 

3. Informacje: 

a) Informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych za rok 2017 Przewodniczącemu 

Rady Miejskiej – druk nr 1 

b) Informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi Węgorzyna – 

druk nr 2 
c) Informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków – druk nr 3 

2) określenia stawek podatku od nieruchomości – druk nr 4 

3) określenia stawek w podatku od środków transportowych – druk nr 5 

4) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego – druk nr 6 

5) zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2018 – druk nr 7 

6) zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2018 – druk nr 8 

7) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2018 – 2024 – 

druk nr 9 
  

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na poprzednich 

sesjach 

 

7. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym 

 

8. Wolne wnioski i komunikaty 

 

9. Zakończenie obrad  
 

c) przyjęcie protokołu z posiedzenia XLI sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 27 września 

2018 roku 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – przyjęcie protokołu z posiedzenia XLI sesji 

Rady Miejskiej w Węgorzynie z 27 września 2018 roku, protokół był wyłożony w biurze Radzie 

w wersji papierowej i jest na BIP – ie, czy są uwagi do Protokołu? Nie ma, kto z Radnych jest za 

przyjęciem Protokołu z poprzedniej sesji? 

 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 

głosowało: 

Za – 10 
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Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 4 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – przy czterech głosach wstrzymujących się 

Protokół został przyjęty  

  

2.Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - interpelacje, wnioski i zapytania Radnych, 

proszę Radni o interpelacje. Pierwszy Radny Szyłowicz  

 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz –  

1. Panie Przewodniczący, Pani Burmistrz, Szanowni Radni wczoraj dostałem odpowiedz na 

moją interpelację w sprawie dodatkowego oświetlenia w miejscowości Cieszyno chodzi o 

jedną lampę. I w tej dopowiedzi widnieje wycena firmy Enea Oświetlenie w dwóch 

wariantach koszt 7.380,00 zł brutto oraz 5.166,00 zł brutto. Moje pytanie jest, dlaczego 

jest ta różnica po pierwsze. Po drugie czy to jest koszt samej lampy i montażu czy też 

słupa, okablowania itd., bo z tego, co jeszcze dzisiaj raz sprawdziłem wraz z Sołtysem 

tam w tym miejscu, gdzie powinna być zainstalowana lampa jest słup a praktycznie trzy 

słupy. Biegnie też linia cztero żyłowa, do której według oceny fachowców, bo z nimi 

kontaktowaliśmy się też dzisiaj można podpiąć tą lampę i fachowcy koszt tego 

przedsięwzięcia oceniają na 2.500,00 zł, ale nie na 7.380,00 zł. Nie wiem, z czego to 

wynikała, to są ceny z kosmosu moim zdaniem. Także chciałbym uzyskać odpowiedź na 

te pytanie, dziękuję  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję, proszę o następne zapytania, 

interpelacje Radnych. Radna Sławska  

 

Pani Radna Maria Sławska –  

1. Proszę Państwa temat, kiedy zawsze przychodzi jesienią, kiedy się nie palą lampy 

mieszkańcy znowu narzekają. Jest przesunięcie czasu, przed przesunięcie czasu wiadomo, 

że jest szybciej ciemno Runowo jest ciemne, Węgorzyno jest ciemne. Jechałam ostatnio z 

Drawska wszystkie wioski po drodze Jankowo, Ginawa chyba wszędzie się świeci 

zajeżdżamy do Węgorzyna „ciemności egipskie”. Jednego dnia było, że się świeciło do 

zakrętu do Pana …w Runowie już ciemno bardzo późno się zapalają. Wciąż słyszę, że to 

jest ustawiane ze zmierzchem, nie wiem jak to jest ustawiane, bo ten problem jest, co roku 

i bardzo bym prosiła o interwencję w Enea  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Radnej, Radna Górniak  

 

Pani Radna Barbara Górniak –  

1. Ja mam pytanie dotyczące budynku po Panu …, czy jest on odpowiednio zabezpieczony? 

Wiadomo, że teraz jak są wiatry czy jest on w odpowiedni sposób zabezpieczony? 

Budynek jest w samym środku wsi. Chciałabym się dowiedzieć, jaka jest sytuacja na 

dzień dzisiejszy  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Radnej. Proszę o pytania, 

interpelacje Radnych, czyli nie ma. To może Sołtysi, Przewodniczący Rady może są pytania? 

Pani z Sarnikierza  

 

Pani Stępkowska Sołtys Sołectwa Sarnikierz –  

1. Ja mam pytanie, bo budynek w Podlipcach gdzie mieści się obecna kapliczka należy 

prawdopodobnie do Agencji i cały róg od Państwa … spadają dachówki nie wiem, kto to 
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ma zrobić Agencja, czy my? To samo, co było w Dłusko to samo się zaczyna dziać w 

Podlipcach cały róg dachówek spadł, dziękuję 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – na kaplicy?  

 

Pani Stępkowska Sołtys Sołectwa Sarnikierz - to znaczy jest to budynek mieszkalny, tam 

mieszka rodzina i jedną salkę mamy wyznaczoną na kapliczkę i od strony właśnie kapliczki cały 

róg dachówek, dziękuję   

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję proszę Sołtysowa z Mieszewa 

 

Pani Kobielska Sołtys Sołectwa Mieszewo –  

1. chodzi o kosz na śmieci na cmentarzu komunalnym on już jest przepełniony ludzie już nie 

mają gdzie wyrzucać śmieci. Święta za dwa dni, to już całkiem nie wiem, jeżeli możliwe 

jest to żeby komunalka przed świętami zwłaszcza opróżniała częściej, bo z tym jest 

problem  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Pani Sołtys, Panie Przewodniczący 

proszę  

 

Pan Andrzej Nowacki Wiceprzewodniczący Rady Osiedla – Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rado, Pani Burmistrz dwie sprawy mam: 

1. Sprawa uporządkowania terenu centrum za sklepami, apteka, sklepy mięsne tam jest po 

prostu bałagan. Dzisiaj również jechałem tam popiół, nie popiół i takie i inne rzeczy i to 

na Radzie Osiedla zgłosił również członek Rady i bym prosił, jeżeli to by można było 

uporządkować  

2. Kolejna sprawa tj. sprawa spowalniaczy na ul. Południowej i 3 Maja czy coś w tej 

sprawie już wiadomo? Zgłaszałem to wcześniej nie dostałem żadnej odpowiedzi, to 

zgłosili mieszkańcy, dziękuję  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję jeszcze Sołtys z Sielska  

 

Pan Słomiński Sołtys Sołectwa Sielsko –  

1. Mi chodzi o wycinkę drzew na cmentarzu w Sielsku. Zgłoszone to było i Zakład Usług 

Komunalnych do dzisiaj nic się nie dzieje, a zgłoszone to było ze trzy miesiące temu. 

Suche drzewa na cmentarzu   

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję, Radna Górniak  

 

Pani Radna Barbara Górniak –  

1. podobnie natomiast suche drzewa było zgłaszane, bo to jest wzdłuż drogi powiatowej. 

Było to zgłaszane do powiatu, jak byliśmy przy wizji lokalnej tak samo na wiosnę były 

zgłaszane te suche drzewa. Na dzień dzisiejszy one w dalszym ciągu one nie są usunięte. 

One są kompletnie suche podobno nie wiedzą czy to należy do drogi, czy do 

gospodarstwa. Natomiast stanowią one zagrożenie, ponieważ na razie stoją pionowo, ale 

przy tych wiatrach to nie wiadomo, czy one zwalą na drogę, czy na pole 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję, to jeszcze Radny Szymko 

 

Pan Radny Jan Szymko –  

1. do tych suchych drzew to dokładnie nie wiem, do kogo ta droga należy, ale jak kiedyś 

byliśmy na wizji kasztanów w Sielsku na wysokości Pana … posesji tam jest suche 
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drzewo, suchy kasztan i to jest zagrożenie, bo to jest w środku wioski, bo jak na pole 

spadnie to jeszcze, ale tam jest troszkę większy ruch i to należałoby sprawdzić  

2. i jeszcze zgłaszałem telefonicznie w Przedszkolu w Mieszewie nie ma światła  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – zlecona jest wymiana instalacji  

 

Pan Radny Jan Szymko – i dzisiaj jeden z rodziców dalej przekazywał mi, że dalej nic się nie 

dziej rano przychodzą dzieci i jest ciemno  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Radnemu, proszę jeszcze o jakieś 

pytania, co nurtuje. Zamykam punkt interpelacje, wnioski i zapytania Radnych  

 

3.Informacje: 

a) Informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych za rok 2017 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej – druk nr 1 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – przechodzimy do punktu następnego 

informacje. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych za 2017 rok 

Przewodniczącemu Rady. Radni złożyli wszystkie oświadczenia majątkowe w wymaganym 

terminie. Ja te oświadczenia majątkowe przesłałem do Urzędu Skarbowego w Drawsku. Uwag ja 

tam w tych oświadczeniach nie doszukiwałem się praktycznie Urząd Skarbowy jest od tego, który 

on to śledzi. Stwierdzono część uchybień w wyniku analizy oświadczeń majątkowych i w 

porównaniu ich z oświadczeniami za lata wcześniejsze Naczelnik Urzędu Skarbowego w 

Drawsku Pomorskim stwierdza, że w wielu oświadczeniach częstym błędem było nieokreślenie 

przynależności poszczególnych składników majątkowych np. zasobów pieniężnych, składników 

mienia ruchomego, dochodów i zobowiązań do majątku odrębnego i majątku objętego małżeńską 

wspólnością majątkową. Poza tym w kilku przypadkach stwierdzono następujące 

nieprawidłowości. U dziewięcioro Radnych stwierdzono te nieprawidłowości wyciąg z protokołu 

Radni otrzymali. Jedynie w dwóch przypadkach nie stwierdzono nieprawidłowości w wypełnianiu 

oświadczeń majątkowych i wymienia się tu sześć osób. Urząd Skarbowy też robi błędy podaje, że 

w dwóch przypadkach nie stwierdzono a podaje sześć osób, u których nie stwierdzono tych 

nieprawidłowości, ale pkt 3 jest najważniejszy w związku z faktem, że stwierdzone 

nieprawidłowości miały charakter formalny Naczelnik Urzędu Skarbowego w Drawsku 

Pomorskim nie występował do Centralnego Biura Antykorupcyjnego z wnioskiem o kontrolę 

złożonych świadczeń majątkowych. To część Radnych miała kontrolę Urzędów Skarbowych w 

tym roku Naczelnik nie dopatrzył się i u nikogo na razie nie wszczął postępowania i to jest 

oświadczenie majątkowe złożone do Przewodniczącego Rady  

 

b) Informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi Węgorzyna – 

druk nr 2 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - następne jest analiza z oświadczeń 

majątkowych złożonych Burmistrzowi Węgorzyna, to już praktycznie Radni tą informację 

również otrzymali. Te oświadczenia majątkowe dotyczą pracowników urzędu jest 19 osób, które 

mają obowiązek składać oświadczenia majątkowe sporządziła Pani Marta Banasik. Czy są jakieś 

uwagi, czy coś dodać? Bo ja ich nie omawiam to jest informacja złożona przez Panią Burmistrz i 

sporządzoną przez Panią Sekretarz. Myślę, to jest tylko stwierdzenie. Myślę, że Radni z 

informacją się zapoznali  

 

c) Informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – kolejną informacją jest informacja 

Burmistrza z działalności między sesjami, proszę Pani Burmistrz  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – zapraszam na fotorelację (fotorelacja stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu)  

 

- w między czasie odbyły się różne uroczystości  m.in. Złote Gody kolejne pary z terenu 

naszej gminy obchodziły jubileusz pożycia małżeńskiego, a ja miałam tą zaszczytną rolę 

udekorowania medalami przyznanymi przez Prezydenta. Uświetniały te uroczystości 

dzieci tym razem najmłodsze ze szkoły 

-  w tym samym dniu w godzinach popołudniowych odbył się już VI Festyn Charytatywny 

tym razem dzieliliśmy się miłością z Marysią. Uzbieraliśmy rekordową sumę ponad 

17.000,00 zł, za co bardzo dziękuję wszystkim osobom, które się przyczyniły do tego i 

swoją pracą i uczestniczeniem i dzieleniem się tą miłością  

- tu mamy kolejną miłą uroczystość to jest w gabinecie burmistrza. Kolejne trzecie już 

spotkanie z najmłodszymi mieszkańcami naszej gminy. Zapraszam je na pierwsze 

spotkanie z burmistrzem oczywiście przychodzą przynoszone przez rodziców, ale jest to 

kolejne takie wyjście do mieszkańców do tych najmłodszych, bo wiecie Państwo, że 

odwiedzam naszych Seniorów, którzy obchodzą 90 –te urodziny i każde następne. A od 

tego roku już po raz trzeci spotykamy się raz na kwartał z najmłodszymi naszymi 

„Węgorzyńskimi Perełkami” 

- chciałabym też pochwalić, że dzięki staraniom naszych pracowników, ale przede 

wszystkim Pani Ani, która również nas tutaj obsługuje mamy opublikowaną legendę. 

Naszą węgorzyńską „Legendę o dzielnym Czesiu Węgorzu i wielkim pożarze ”, którą 

miałam możliwość przeczytać naszym najmłodszym zarówno w przedszkolu jak i szkole  

- to już nasze inwestycje trwa przebudowa ul. Mickiewicza na większości jest już wyłożony 

polbruk i chodniki i wjazdy. Myślę, że do końca, czy w połowie listopada jest planowane 

zakończenie całej inwestycji, a już na Wszystkich Świętych większość mieszkańców 

będzie mogła korzystać z jedni i chodników  

- tu mamy pokazaną inwestycję, która trwa na miejscowości Rogówko chciałam 

powiedzieć, że w międzyczasie również udało mi się podpisać Aneks zwiększający 

dofinansowanie do tej inwestycji do 30 paru % do kwoty 274.000,00 zł. To jest 

dofinansowanie, z tzw. FOGR – u, czyli Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych, czyli 

środków naszych krajowych pochodzących od mieszkańców, od właścicieli 

nieruchomości z naszych terenów.  Również, którzy na swoich nieruchomościach chcąc 

coś zrobić od odrolnienia płacą opłaty i tymi opłatami dysponuje Marszałek, który 

tworząc Fundusz Ochrony Gruntów Rolnych ogłasza później nabory i z nich korzystamy. 

Nie są to fundusze unijne, bo też słyszałam jakoby unia zrobiła. Robimy my  

- i tu jest kolejna nasza inwestycja budowa budynku przedszkolo – żłobka mamy już etap 

zamknięty, czyli mamy zadaszony. Mamy wszystkie okna, drzwi widziałam, że już nawet 

oświetlenie wewnętrzne jest w budynku. W tej chwili już ściany wewnętrzne nabierają 

kolorów. I też w między czasie miałam możliwość z Panią Skarbnik podpisać umowę na 

kolejne dofinansowanie do tych działań proekologicznych i tych rozwiązań 

proekologicznych zastosowanych w naszym budynku, czyli do paneli fotowoltaicznych, 

pomp ciepła przede wszystkim kwotę dofinansowania to ponad 237.000,00 zł  

- i chciałabym powiedzieć, że nasze starania kilkuletnie zabiegi i częste wyjazdy do 

Ministerstwa, do MON –u i do drugiego Ministerstwa Infrastruktury Drogowej w końcu 

nabrały takiego etapu, że jest ogłoszony przetarg na wyłonienie wykonawcy na budowę II 

etapu obwodnicy w ciągu drogi krajowej nr 20.Tak jak Państwo widzicie ten niebieski 

ślad to jest ta druga część obwodnicy te kółeczka to nie jest tylko zaznaczenie miejsca 

wpięcia, to są faktycznie przewidziane do realizacji ronda. Jedno będzie na ul. Podgórnej 

drugie na wyjeździe z Węgorzyna w stronę Drawska. To jest bardzo ważna inwestycja dla 
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naszych mieszkańców, bo jak Państwo pamiętacie i w tej kadencji również Radna 

Kaczmarek o to wnioskowała, o ten chodnik na końcu do tych trzech budynków, o to 

wnioskowałam jeszcze ja będąc radną i teraz to będzie zrealizowane, bo jest ujęte w 

ramach tej inwestycji. To wszystko, jeśli chodzi o fotorelację 

- w między czasie jeszcze odbywał się Tydzień Sportu, a ramach jego VI Jesień Biegowa 

na naszym stadionie. Jak również na zakończenie rajd po ginawskich i wiewieckach 

terenach, jako zakończenie tego tygodnia dla wszystkich naszych chętnych mieszkańców  

- odbyło się również spotkanie informacyjne dot. rekrutacji do żłobka oraz przedszkola, to 

było pierwsze spotkanie informujące, kolejne się odbędą i rekrutacja będzie niebawem 

ogłoszona  

- mieszkańcy mieli możliwość spotkania się z Profesorami i osobami, które omawiały 

patriotów, czyli wspomnienie Kardynała Wyszyńskiego było to spotkanie z Profesorem 

Jerzym Robertem Nowakiem w auli gimnazjum. A następnie z Profesorem Żebrowskim 

również patriotyczne w ramach współpracy z kibicami Pogoni  

- miałam przyjemność brać udział w pasowaniu naszych najmłodszych uczniów klas 

pierwszych w obu szkołach, jak również w pasowaniu przedszkolaków w naszych 

przedszkolach TPD – owskich w Cieszynie, Mieszewie i Sielsku  

- w październiku odbył się po raz pierwszy w naszej gminie organizowany przez Punkt 

obsługi Osób Niepełnosprawnych Tydzień dla Zdrowia. W ramach tego Tygodnia dla 

Zdrowia mieszkańcy mieli możliwość korzystania z Dentobusu, badania stóp to przede 

wszystkim najmłodsze dzieci, ale również badanie krwi po to, aby móc być potencjalnym 

dawcą szpiku. Jak również były testy na chorobę wątroby, czyli WZW typu C i 

zakończone badaniami endokrynologicznymi  

- również odbyły się dwa spotkania w temacie Programu Czyste Powietrze, czyli 

dofinansowanie do wymiany źródeł ciepła. Jeśli mamy takie stare rozwiązania typu piece 

na wszystko, na śmieci to teraz jest możliwość otrzymania bardzo ładnego 

dofinansowania i to uzależnionego do sytuacji finansowej im mieszkaniec jest mniej 

zasobnego portfela tym większe dofinansowanie może otrzymać w ramach właśnie tzw. 

medialnego, bo Państwo też słyszycie Programu Czyste Powietrze  

- brałam również udział w spotkaniu zarówno z Zarządem Dróg Powiatowych jak i 

mieszkańcami Winnik dot. dokumentacji opracowywanej dokumentacji projektowej na 

remont drogi w miejscowości Winniki  

- z mieszkańcami również odbyło się spotkanie tutaj w sali konferencyjnej w temacie 

przepinania do sieci kanalizacji sanitarnej w ramach aglomeracji I, które już większą 

część udało nam się poprawić i możemy przystąpić do przepinania. Były omówione 

zasady i warunki tego przepięcia, bo nie wszystko jest po stronie gminy również są 

obowiązki samych mieszkańców, właścicieli nieruchomości  

- 7 października odbyły się zawody wędkarskie o Puchar Burmistrza we współpracy tutaj z 

lokalnym Kołem Wędkarskim „Węgorz” nad jeziorem Zajezierze w Przytoni    

- Lokalna Grupa Działania obchodziła swoje 10 – lecie brałam udział w konferencji, gali 

oraz innych uroczystościach związanych z tym jubileuszem. I chciałabym się pochwalić a 

zarówno podziękować wszystkim, którzy się do tego przyczynili, że Gmina Węgorzyno 

otrzymała III miejsce, jako Lier w pozyskiwaniu środków PROW przez Lokalną Grupę 

Działania. Tutaj były wszystkie wnioski sumowane z terenu Gminy Węgorzyno, czyli 

zarówno Stowarzyszenia Państwa … z Sielska, jak również projekty, które realizowało 

Gimnazjum i na Festiwal Kolęd i zagospodarowanie terenu i pozostałe wszystkie nasze. 

W ramach, których np. powstały dwie świetlice kontenerowe, Lato z Węgorzem było też 

dofinansowanie, Mikołajki, Wigilia i takich kilka nie wszystkie spamiętam, ale dzięki tej 

realizacji i pozyskaniu takich pieniędzy uplasowaliśmy się na III miejscu, jako Lider w 

pozyskiwaniu środków  

- Brałam również udział w uroczystym otwarciu Posterunku Policji w Dobrej po remoncie, 

po przywróceniu do funkcjonowania. My takich powrotów nie musimy mieć, ponieważ w 
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odpowiednim czasie udało nam się wspólnie z mieszkańcami uratować nasz Posterunek. 

Teraz mamy inne potrzeby i o nich również rozmawiałam z przedstawicielami rządu na 

temat dofinansowania do budowy II etapu remizy Węgorzyno, gdzie ma być również 

nowa siedziba dla Posterunku Policji  

- I odbyło się posiedzenie Rady Lokalnej Grupy Działania, na której ocenialiśmy projekty 

grantowe  

- A wczoraj jeszcze popołudniu odbyło się spotkanie w naszym urzędzie ze 

Stowarzyszeniami z przedstawicielami tych stowarzyszeń w sprawie Programu 

współpracy gminy ze Stowarzyszeniami na przyszły okres, czyli na przyszły rok  

- Jeśli chodzi o inwestycje to Państwo część już widzieli przypomnę tylko, że otrzymaliśmy 

dofinansowanie do świetlicy, do utworzenia świetlicy w Kąkolewicach po hydroforni.  Jak 

również wcześniej podpisywaliśmy już umowę na dofinansowanie zrobienia świetlicy w 

Brzeźniaku po sklepie 

- Uzyskaliśmy dofinansowania do Aglomeracji II i przymierzamy się do przygotowania 

procedur przetargowych, bo inwestycje mają ruszyć w przyszłym roku i trwać kilka lat 2-

3 lata, bo jest to bardzo duży zakres i bardzo duże koszty, które jako samorząd musimy 

rozłożyć na kilka lat tak jak inne samorządy  

- Jeśli chodzi o usuwanie usterek na aglomeracji I mamy jeszcze kilka etapów tych usterek 

do zrealizowania. Trwają już rozmowy z potencjalnymi wykonawcami, bo jak Państwo 

wiecie już też kolejny raz przypominam, że obecnie jest rynek wykonawcy bardzo ciężko 

wyłonić, bardzo ciężko cokolwiek zlecić, bo firmy nie są zainteresowane podejmowaniem 

nowych zadań, nowych zleceń 

- Obecnie trwa jeszcze, ale nie mam akurat zdjęć remont sali gimnastycznej w Szkole 

Podstawowej w Runowie Pomorskim tam wymieniamy podłogę, całą podbudowę tej 

podłogi  

- Trwają już prace to jest w ramach dofinansowania z Ministerstwa Sportu w ramach tej 

umowy o dofinansowanie będą jeszcze dwie rzeczy, dwa działania jeszcze realizowane. 

Jedno również w Szkole Podstawowej w Runowie te sale przy sali gimnastycznej. Jak 

również w przyszłym roku zajmiemy się Stadionem w Węgorzynie, który też jest ujęty w 

tym dofinansowaniu, to raczej wszystko, jeśli będą jakieś pytania to bardzo proszę 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Pani Burmistrz, jeżeli byłyby 

krótkie pytania do informacji złożonej przez Panią Burmistrz to można by dopytać albo na końcu 

sesji albo teraz. Nie widzę pytań  

 

4.Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – przechodzimy do punktu podjęcie uchwał w 

sprawie  

 

1) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków – druk nr 3 

 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - pierwszy projekt uchwały mamy na druku nr 

3 w sprawie Regulaminu dostarczania wody odprowadzania ścieków. Ten projekt uchwały był 

dyskutowany na komisjach. Proszę o pytania do Regulaminu, czy w ogóle jakieś pytania. Radny 

Szyłowicz 

 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz – proszę Państwa to jest dosyć kuriozalna sytuacja, bo my mamy 

podjąć uchwałę w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzana ścieków ani wczoraj 

na komisji ani dzisiaj nie widzę przedstawicieli Spółki z Goleniowa. Nie wiem czy teraz przejęły 

te sprawy Wody Polskie ich też nie ma  
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – zaproszenie było wysłane  

 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz – mam kilka pytań chociażby tego typu żeby nam powiedzieli, 

co wykonali na terenie naszej gminy, jakie inwestycje przeprowadzili na terenie naszej gminy w 

ciągu naszej kadencji, w ciągu ostatnich czterech lat. Nie wiem czy uzyskam odpowiedź od Pani 

Burmistrz, czy może od innego przedstawiciela urzędu. Dalej, jakie plany inwestycyjne ma ta 

Spółka na rok chociażby 2019 też chyba nie uzyskamy odpowiedzi na ten temat. Dalej proszę 

Państwa Spółka ma obowiązek prowadzić rejestr odmów i przekazywać je do Urzędu mam 

nadzieję, że przekazuje. Czy uzyskamy takie informacje? Mam nadzieję, że tak. Jeszcze proszę 

Państwa w tym Regulaminie mówiłem na komisji, ale jeszcze dalej patrzyłem nie ma podanej 

dalszej drogi odwołania, jeżeli Spółka, czy przedsiębiorstwo wodociągowo – kanalizacyjne 

odmówi przyłączenia nieruchomości do sieci nie wiadomo, gdzie się dalej odwołać, to jest jedna 

sprawa. Brak też proszę Państwa obowiązku Urzędu Gminy, do czego zmierzam ludzie nasi 

mieszkańcy nie są świadomi, jeżeli przykład ul. Bocznej, o którym mówiłem wczoraj, a być jest 

nas więcej, być może Sołtysi o tym nie wiedzą, że na ulicy Bocznej część nieruchomości dostało 

odmowę doprowadzenia wody do tych posesji. Zrobili to na własny koszt i skierowali sprawę do 

sądu wygrali proces urząd musiał zwrócić im te pieniążki wraz z odsetkami, kosztami prawnika i 

kosztami sądowymi. We wczorajszej odpowiedzi Pani Burmistrz stwierdziła, że zmieniły się 

umocowania prawne. Dobrze, jeżeli się zmieniły, jeżeli urząd pokrył te koszta to znaczy, że teraz 

jest to w obowiązku urzędu doprowadzić zasilanie wod. – kan. do posesji. Chciałbym tutaj 

uzyskać od Pani Burmistrz konkretną odpowiedź, czy tak jest? A sądzę, że tak jest i to musi być 

gdzieś uwidocznione, aby uświadomić mieszkańców naszej gminy, to na razie tyle dziękuję 

ślicznie  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Radnemu Szyłowiczowi, Radna 

Górniak  

 

Pani Radna Barbara Górniak – ja mam pytanie do tego Regulaminu rozdział II, pkt 6 prowadzić 

regularną wewnętrzną kontrolę, jakości dostarczanej wody. Regularna może być raz do roku, dwa 

razy do roku, a może być, co miesiąc. Także to jest bardzo szeroko otwarta furtka uważam, że w 

takim Regulaminie, a to jest przecież istotne. Uważam, że w takim Regulaminie powinno być 

określone regularna znaczy jak? Raz do doku, dwa razy do roku, co miesiąc, co tydzień. Takiej 

szerokiej furtki nie powinniśmy zostawiać dla wykonawcy tzn. dla spółki na pewno jest to 

korzystne taki zapis dla nas użytkowników byłoby korzystniejsze gdyby się określili, co znaczy 

regularnie     

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Radnej   

 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – który to był paragraf?  

  

Pani Radna Barbara Górniak – rozdział II pkt 6    

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan mecenas, proszę udzielam głosu dla Pana 

mecenasa  

 

Pan Jerzy Adamiec Radca prawny - Szanowni Państwo, jeśli chodzi o częstotliwość badania 

wody ta kwestia została uregulowana w Rozporządzeniu Ministra Zdrowia z 7 grudnia 2017 roku 

w sprawie, jakości wody przeznaczanej do spożycia, do spożycia przez ludzi. To jest 

rozporządzenie wydane na podstawie ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków i ono między innymi określa minimalną częstotliwość i miejsce 

pobierania do badania próbek wody. Zatem zakres badania, jakości wody, program monitoringu, 
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jakości wody itd. Zatem generalnie ten zapis w uchwale ma charakter tylko taki sygnalizacyjny, 

że ten obowiązek w ogóle istnieje. Natomiast przy okazji chciałem jeszcze powiedzieć odnośnie 

obowiązku doprowadzenia sieci wodociągowej i kanalizacyjnej do nieruchomości.  Otóż nie 

istnieje taki obowiązek, aby do każdej nieruchomości doprowadzić sieć wodociągową i 

kanalizacyjną i byłoby to w skali kraju niewykonalne i tak to jest ogromny problem 

spowodowany można powiedzieć dokonaną przez dziesięciolecia destrukcją ustawy o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym przez nasze sądy można powiedzieć administracyjne. Dzięki 

którym pojęcie nieruchomości sąsiedniej tak się rozszerzyło, że w zasadzie zabudowa jest 

możliwa praktycznie wszędzie i to powoduje, że powstaje zabudowa bardzo rozproszona. I nawet 

w powstałym dwa lata temu projekcie Kodeksu budowlanego szacowano się nie pamiętam na ile, 

ale to były kwoty rzędu kilkudziesięciu miliardów złotych efekty właśnie takiego rozproszenia 

zabudowy, ponieważ doprowadzenie uzbrojenia do tak rozproszonej zabudowy. Na początku 

oczywiście każdy chce szambo, studnie i agregat, ale potem każdy chce wszystko żeby 

doprowadził zakład energetyczny, czy też gmina i to są holendarne koszty, wiadomo, że to jest 

bardzo kosztowne a zatem generalnie gmina ma w zakresie zadań troskę o to żeby w gminie się 

prawidłowo rozwijała sieć energetyczna, gazowa, wodociągowa, kanalizacyjna natomiast to nie 

oznacza, że gmina ma wszystkim wszystko wydawać, to jest po prostu niemożliwe. Taki standard 

uzbrojenia nie jest nawet w najbogatszych krajach europy żeby po prostu wszędzie. Generalnie w 

europie limituje się bardzo mocno, co gdzie można budować właśnie z punktu widzenia tego żeby 

było możliwe zapewnienie uzbrojenia, dlatego ta zabudowa raczej jest limitowana tak, aby była 

ona skupiona i żeby było możliwe doprowadzenie po racjonalnych kosztach uzbrojenia. 

Natomiast inną sprawą jest to, że jeżeli ktoś bez uzgodnienia jakiegoś wcześniejszego zawarcia 

porozumienia z gminą w sprawie zasad budowy, czy rozbudowy sieci buduje taką sieć sam to 

Kodeks cywilny przyznaje mu takie prawo, aby uzyskał może zażądać żeby po prostu właściciel 

sieci wykupił od niego tą sieć, którą zbudował i to po pełnej cenie, jeżeli nie ma innego 

porozumienia w tej sprawie. I dlatego gmina po prostu musi uważać na to, aby nie doprowadzić 

do takiej niekontrolowanej rozbudowy sieci przez osoby prywatne, bo prędzej czy później te 

osoby mogłyby wystąpić z roszczeniami wobec gminy tak jak mieszkańcy ul. Bocznej. I to jest 

wtedy dla gminy koszt potężny także tak to wygląda, jeśli chodzi o obowiązek budowy sieci. Jeśli 

sieć już istnieje i oczywiście jest przy danej nieruchomości, to oczywiście wówczas 

przedsiębiorstwo energetyczne czy wodne, czy kanalizacyjne ma obowiązek przyłączenia, czyli 

jest przyłącze to wówczas ten obowiązek prawny przyłączenia klienta istnieje o ile oczywiście on 

spełnia te podstawowe zasady techniczne do przyłączenia, bo oczywiście przyłączenie następuje 

na określonych warunkach technicznych, ale jeżeli ta osoba te warunki spełnia to przedsiębiorca 

czy właściciel sieci ma obowiązek przyłączyć daną nieruchomość do sieci  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję dla Pana mecenasa, czy są jeszcze 

jakieś uwagi? Radna Górniak proszę 

 

Pani Radna Barbara Górniak – ja mam taką prośbę do Pana mecenasa, ponieważ ja nie znam 

tego Rozporządzenia Ministra Zdrowia jak Pan mówi reguluje tą kwestię ilości kontroli wody, 

która ma być przeprowadzona czy mógłby mi Pan odnaleźć, myślę, że inni też by chcieli się 

dowiedzieć jak często jest sprawdzana ta woda, bo czasami mamy zastrzeżenia, do jakości tej 

wody, dziękuję. Chciałabym porostu się dowiedzieć jak to tam jest w tym przepisie  

 

Pan Jerzy Adamiec radca prawny – ja mogę przekazać natomiast to nie jest rozporządzenie, w 

którym ja na tą chwile mogę udzielać Państwu odpowiedzi, co i jak dlatego że ono liczy sobie 

kilkadziesiąt stron, bardzo technicznych przepisów to są przepisy w stylu jon amonu 0,50 mg na 

litr  

 

Pani Radna Barbara Górniak - Jak często są prowadzone?  
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Pan Jerzy Adamiec radca prawny – trzeba po prostu przeczytać to rozporządzenie 

  

Pani Radna Barbara Górniak - czyli teraz nie uzyskamy odpowiedzi?   

 

Pan Jerzy Adamiec radca prawny – gdyby Państwo zgłosili to wcześniej to byłaby szansa żeby to 

rozporządzenie przeanalizować  

 

Pani Radna Barbara Górniak – może ktoś inny wie z Radnych jak często?  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – Radny Szyłowicz prosił o głos 

 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz – Panie Przewodniczący, Panie mecenasie ja chciałbym wrócić 

do Pana wypowiedzi, czyli, w jakim punkcie my się teraz znajdujemy inwestor buduje sam, 

ciągnie linie sam potem zakłada sprawę sądową bierze adwokata potencjalnie wygrywa tą sprawę 

z tego, co ja wiem to w wielu gminach sprawy są wygrane. Naraża gminę na dodatkowe koszta, 

co ja mam powiedzieć ludziom jak wyjdę z tej sesji?  

 

Pan Jerzy Adamiec Radca prawny - Proszę Pana to jest tak, że rzeczywiście wygrywają sprawy, 

jeżeli sieć zbuduje, natomiast gmina generalnie nie wyraża zgody na rozbudowę sieci przez 

mieszkańców, a żeby sieć rozbudować to trzeba podłączyć do istniejącej sieci i w tym momencie 

gmina właśnie biorąc pod uwagę tego typu sytuacje jak mieszkańców ul. Bocznej nie wyraża 

zgody na rozbudowę sieci w sposób niekontrolowany tzn. gmina te pieniądze, które ma 

przeznaczone na tego typu sprawy to inwestuje w sposób dla Państwa wiadomy. To są potężne 

pieniądze przeznaczane na uzbrajanie kolejnych ulic i to jest wszystko, na co stać gminę. 

Natomiast gmina nie wyraża zgody żeby to było na zasadzie, że kto chce to się może rozbudować 

i pociągnąć do siebie jakiś odcinek sieci chyba, że jest to na tyle jakaś inwestycja, która może być 

przyszłościowa dla gminy mogą być prowadzone negocjacje, że np. i tak w wielu gminach jest, że 

gmina pokryje jakąś część, mieszkaniec pokryje jakąś część i jest zawierana umowa na podstawie, 

której jest po prostu ta zgoda wydawana na podłączenie do sieci, czyli taka możliwość też istnieje, 

ale to nie jest tak, że w każdej sytuacji gmina taką umowę zawrze na pewno.  To są już naprawdę 

indywidualne sytuacje, gdzie gmina rozważa czy np. budowa takiego odcinka, który może był np. 

za trzy lata planowany i tak do budowy w tej chwili gmina się porozumie z mieszkańcem, że 

będzie jakieś dofinansowanie 30 do 70 % czy 60 do 40, czy 50 do 50 że to akurat obu stroną się 

opłaci, że mieszkaniec będzie miał wcześniej sieć a gmina będzie miała wybudowany odcinek, 

który i tak w przyszłości planowała budować, ale to są konkretne sytuacje. Często jest tak, że 

dany odcinek w ogóle nie jest przyszłościowy i po prostu jego budowa jest wielkim wydatkiem, 

na który nie ma jakby perspektyw     

 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz – dziękuję  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Panie mecenasie tak się zbiegły, że 

te pytania Radnego to może na inne czasy byłyby potrzebne, bo mamy przyjąć Regulamin 

dostarczania wody to są pytania szczegółowe praktycznie. Wodociągi przedstawiają nam w 

momencie składania wniosku o ustalenie stawki za wodę składają sprawozdanie z inwestycji, 

które dokonali i inwestycje, jakie zamierzają zrobić i Radni to podejmują na tej sali decyzję jak 

dofinansują Wodociągi, albo nie dofinansują i ta stawka jest od naszej decyzji. Na tej sali też była 

rozpatrywana ul. Bocznej nie wiem czy to było w poprzedniej kadencji, ale to był temat, że nawet 

sam mówiłem podajcie gminę do sądu żeby był jasność sprawy, bo na tej sali Radni decydowali, 

że pokryją koszt dofinansowania kanalizacji, wodociągów do granicy działki. Spór powstał na 

terenie działki, ale to jest temat na inny temat dyskusji, bo to by trzeba było przejrzeć cały obiekt 

jak to funkcjonowało. My się nie uchylaliśmy z zapłaceniem tylko był spór czy na prywatnych 

działkach my mamy finansować czy nie i sprawy później były sądowe różne, ale sąd decyduje 
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praktycznie wyroki są niezawisłe i trzeba je wykonywać. Chociaż stanowisko Radnych na tej sali 

było i są na pewno dokumenty trzeba sięgnąć przejrzeć cały ciąg jak to się działo żeby wyjaśnić te 

wątpliwości Pana Radnego, a myślę, że będzie czas w następnej kadencji, proszę Panie Radny  

 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz - Panie Przewodniczący pozwoli Pan, że jeszcze wrócę do 

innego tematu, który też na komisji był poruszany Sulice.  Mam tutaj przed sobą plik 

dokumentów 2010, 2011, 2013 i liczyłem na to, że będzie ktoś z Wodociągów, będzie ktoś ze 

Spółki Goleniowskiej i odpowie mi na pytanie. W 2013 roku oni prawie, że już przystępowali do 

prac celem doprowadzenia wody do Sulic nie wiem, to lata biegną już tyle lat minęło a tu się nic 

nie dzieje 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – ale Radny pamięta, że my w tym temacie 

zawsze dyskutujemy i jest problem, proszę Pani Burmistrz  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – Szanowni Państwo Pan Radny dużo pytań 

zadał i zadał je w moim kierunku, jakie inwestycje wodociągowe robimy? Robiliśmy dużo 

wodociągowych inwestycji chociażby budowa wodociągu z Gościsławia po to żeby zabezpieczyć 

w szczytowych godzinach rozbiór wody przez mieszkańców zarówno tych, co są zasilani z suwu 

Węgorzyno tak samo jak i hydroforni Gościsław. Robiliśmy wodociąg przesyłowy, na który 

czekali ponad 20 lat mieszkańcy Kraśnika, Lesięcina, Kąkolewic i Gardna. Uzbrajaliśmy działki 

w Cieszynie. Musieliśmy, bo też żądano i chciano iść na drogę sądową wodociąg dla 

mieszkańców, którzy kupili działki budowlane w centrum miasta za bankiem. Kupili, jako 

uzbrojone i niestety tego uzbrojenia nie było i tak im zostało sprzedane wcześniej i musieliśmy 

też szybko realizować i dozbrajać. Natomiast, jeśli chodzi o wodociąg i kanalizację na ul. 

Bocznej, to nie wiem jakoby gmina miał im odmówić, ja wiem to, co mogłam już stwierdzić, że 

warunki przyłączenia udzielił im operator ustępujący, kiedy to zrobił trudno powiedzieć, ale 

myślę, że na odejściu. Mało tego wówczas gmina z tymi właścicielami nie podpisała żadnej 

umowy w momencie, kiedy zostałam Burmistrzem przedłożyłam Radzie projekt uchwały 

dotyczący uregulowania takich spraw, gdzie nie ma sieci i jest potrzeba budowy, bo mieszkańcy 

tam chcą się budować, a nie wynika to z planów inwestycyjnych gminy, więc przygotowaliśmy 

taki projekt uchwały. Radni to przegłosowali, więc jest w obrocie prawnym i jest możliwość 

zawarcia z takimi inwestorami stosownej umowy i określenia zasad, na jakich będzie 

odkupywana ta sieć, bo tak jak Pan mecenas już powiedział, to nie jest tak, że gmina wszędzie 

będzie budować. Nawet nie ma takiego obowiązku. I poza tym są plany inwestycyjne gminy. Jeśli 

my mamy w planach zrobienie wodociągu na Sulice, zrobienie przesyłowego wodociągu z 

Rogówka do Przytoni, a po Sulicach to już rozprowadzenie. Dodatkowo wodociąg na Wiewiecku, 

bo tam też nie ma wody i później jeszcze Kowale, Sarnikierz, Podlipce tam też ludzie nie mają 

bieżącej wody i my to chcemy robić. Mamy plany jak to zrobić. W tej chwili to wszystko jest 

wpisane w program rewitalizacji i czekamy, kiedy ogłoszą nabory na pieniądze i wtedy 

sięgniemy, bo nie sztuką jest wyłożyć 15.000.000,00 zł np. na kanalizację i wodociąg aglomeracja 

II kosztorysowo nie wiemy, co po przetargu będzie może 20.000.000,00 zł. My takich nie mamy, 

my mamy cały budżet niecałe 40.000.000,00 zł, a z tego budżetu muszą szkoły funkcjonować, 

oświetlenie uliczne, OPS –y itd. Sztuką jest pozyskać pieniądze, bo tych pieniędzy mamy np. 85% 

wtedy dajemy tylko 15 i dlatego wiedząc o tym, że gmina może budować tylko za 15% swoich 

pieniędzy, to jak może powiedzieć wszystkim mieszkańcom, że słuchajcie rozdajemy budujcie a 

my Wam 100% oddamy. Po to jest uchwała Rady Miejskiej żeby regulować zasady i mówić, 

kiedy, w jakim czasie podpisać umowę z mieszkańcem i określić mieszkańcu, bo nieraz jest 

sytuacja, że my mamy w planach budowę w jego terenie, ale on chce już teraz, bo on ma swoje 

pomysły, plany inwestycyjne swoje. On ma pomysł na działalność gospodarczą i chce już, więc 

jak już to musimy się dogadać inaczej korzystając z uchwały, jaką podjęliście i wtedy ustalamy. 

My wychodzimy z założenia, że my możemy za 15% wykupić, bo tak naprawdę takie są realia, 

jeśli byśmy sięgnęli po pieniądze z zewnątrz, ale my na razie z zewnątrz to mamy zapisane w 
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budżecie Aglomeracja II, a następne sieci na Sarnikierzu, Sulicach i przesyłowe, więc my nie 

powiemy sorry mieszkańcy wszyscy Sulic i Sarnikierza, bo teraz jedna osoba chce i teraz 

odkładamy Was i znowu dajemy tutaj i w 100% nie możemy tak zrobić. Jest to nieuczciwe wobec 

mieszkańców, dlatego są te umowy na podstawie, których umawiamy się z mieszkańcem. 

Potrzebne Ci już ok. operator wydaje warunki, a my się umawiamy budujesz np. za 300,00 zł za 

mb my z tych 300,00 zł 15% możemy Ci dać, jeśli nie pasuje są negocjacje i jakąś wartość 

wypracowujemy w negocjacjach, ale to na pewno nie jest 100 %. Tu mieszkańcy Bocznej nie 

wyrazili zgody na zawarcie umowy, a wcześniej przede mną w ogóle nie mam wiedzy czy w 

ogóle chciała zawrzeć jakąkolwiek umowę. I dlatego poszli do sądu, ale przed pójściem do sądu 

my również oferowaliśmy, że mamy już uchwałę możemy zawrzeć umowę możemy zapłacić 

Wam do granicy naszych nieruchomości, bo na prywatnych to przepraszam, ale każdy powinien 

sam. Nie podobała się żadna propozycja żaden sposób rozwiązania polubownego i mieszkańcy 

poszli do sądu i musieliśmy zapłacić za całą wybudowaną sieć i na naszym terenie i na 

prywatnym terenie za przyłącze nie płaciliśmy żeby była jasność, że nie za całą inwestycję, bo z 

godnie z przepisami prawa przyłącza są w gestii prywatnej nieruchomości i ich właścicieli. My 

płaciliśmy tyko za sieć, nieszczęśliwie musieliśmy zapłacić też odsetki. Zaproponowałam 

mieszkańcom żeby te odsetki odstąpili od nich i wtedy ta wartość tych odsetek będzie 

przeznaczona na wtedy były potrzebne meble do biblioteki, a większość z nich jest nauczycielami 

na Bocznej i taką propozycję zaproponowałam, że te pieniądze są znalezione w budżecie, ale czy 

by nie chcieli np. odstąpić od tych odsetek, bo to jest jakby czysty zysk dla nich a byłyby dla 

szkoły. Nie było takiej wyrozumiałości, więc musieliśmy wypłacić wszystko tym mieszkańcom, 

ale zasady są inne i nasze podejście również uważam, że jest raczej bardziej sprawiedliwe, bo nie 

powinniśmy składać się na prywatne pomysły mieszkańców. My możemy pomóc, my możemy 

dofinansować, ale nie sfinansować kosztem innych  

 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz – dziękuję  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję mamy więcej wiedzy w tej chwili 

trochę wyjaśnioną. Myślę, że przyjdzie czas jak trzeba będzie wrócić do szczegółów. Bo znam 

przypadek na Jagiellońskiej faktycznie takie były spisane sprzedaże. Budowa sieci kanalizacyjnej 

i wody była droższa niż wartość działek sprzedanych dla mieszkańców, tak to w starym systemie 

wyglądało. Jesteśmy w regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków trochę żeśmy 

podyskutowali też ważny temat żeby wiedzieć, czy są uwagi? Bo to Gospodarstwo Wodne 

opiniowało ten Regulamin to może Pani Kasia dopowie to, co na komisjach było mówione po 

prostu czy uwzględniono wszystkie uwagi w tym Regulaminie, który musimy dzisiaj przyjąć? 

 

Pani Katarzyna Liwak Inspektor UM – Wody Polskie wydały opinię do przedłożonego 

Regulaminu przez Radę Miejską. Wniosły swoje uwagi i sugestie w dużej części zostały one 

uznane i wpisane do tego projektu teraz przedłożonego na tą sesję. Chociaż na samym końcu jest 

napisane, że przedstawiona w niniejszym postanowieniu opinia nie ma charakteru wiążącego dla 

Rady Miejskiej w Węgorzynie. Jednak prawie wszystkie te uwagi są tutaj wpisane i jeszcze Pan 

mecenas dopisał uwagi z innych opinii tak Panie mecenasie? 

 

Pan Jerzy Adamiec Radca prawny – tak, ponieważ te organ opiniujący jakby cały czas nabiera 

pewnej wprawy w tych opiniach. Mniej więcej projekty uchwał, które trafiają do Wód Polskich są 

dość podobne, dlatego że Wodociągi Zachodniopomorskie są w wielu gminach i to one powodują 

jak gdyby ten pierwotny kształt uchwały i po prostu w innych gminach takie projekty uchwał na 

bazie tego Regulaminu Wodociągów też były robione. Wody Polskie Tm jakby jeszcze inne miały 

zastrzeżenia, które staraliśmy się uwzględnić żeby po prostu ten Regulamin był jak najlepszy. 

Generalnie jego stworzenie jest dość trudne, dlatego, że nie możemy powtarzać pewnych zapisów 

ustawowych, nie możemy regulować jeszcze raz tego, co zostało już uregulowane. Z kolei są 

wymagania, co do tego, co powinniśmy uregulować, a tak do końca nie wiadomo, co np. tam 
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pewne zapisy wymagają takiej wiedzy fachowej, a niekoniecznie te Wodociągi nam tu chciały 

udzielić informacji w pewnym zakresie jak to zapisać, ale w każdym bądź razie wydaje się, że ten 

kształt Regulaminu już nie powinien budzić wątpliwości ze strony organu nadzoru  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję dyskusji było dużo proszę o 

stanowisko Komisji  

 

Pan Radny Zbigniew Białek – Komisje projekt uchwały na druku nr 3 zaopiniowały pozytywnie    

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – nie ma wniosków do uchwały przechodzimy 

do głosowania. Kto z Radnych jest za podjęciem uchwały jak jest w treści na druku nr 3, kto jest 

za podjęciem tej uchwały?  

 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 

głosowało: 

Za – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 6 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – uchwała została podjęta  
 

Uchwała nr XLII/327/2018                                                                                             

   Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 30 października 2018 roku 

 

w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

(uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 

 

2) określenia stawek podatku od nieruchomości – druk nr 4 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały na druku 

nr 4 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. Proszę o pytania do projektu 

uchwały, Radna Górniak  

 

Pani Radna Barbara Górniak – proszę Państwa ostatnio dużo się mówi o rozwoju obszarów 

wiejskich.  Przeznacza się duże pieniążki na to żeby na obszarach wiejskich ludzie chcieli 

zakładać działalność gospodarczą i jak popatrzeć na Sołectwa to dobrze by było żeby 

przedsiębiorcy chcieli inwestować i zakładać swoje firmy, a nawet zwykłe sklepy. Teraz jak 

patrzymy na podatek, który jest tutaj proponowany od nieruchomości dajmy na to przeznaczone 

na cele gospodarcze to na terenie miasta Węgorzyno wynosi 21,50 zł za m2 na terenie miasta 

Węgorzyno. Natomiast na terenie Sołectwa gminy Węgorzyno proponuje się 20,50 zł za 1 m2. 

Proszę Państwa na przykładzie zwykłego sklepu ile takich ludzi może przyjść do sklepu 

spożywczego w Węgorzynie, a ile w miejscowości Sielsko, czy Mielno sklepy naprawdę są 

potrzebne na wsiach, naprawdę są potrzebne. Więc ja uważam, że zróżnicowanie tej stawki 

powinno być inne tzn. na terenach wiejskich ja bym to zróżnicowanie zrobiła nawet o połowę 

mniejsze żeby zachęcić po prostu inwestorów, a może nawet jakby była taka możliwość, to ja 

bym w ogóle zrezygnowała, ale już nie abstrahujmy. Uważam, że to zróżnicowanie jest zbyt małe 

nie wiem natomiast, jakie są możliwości tutaj, bo są pewnie jakieś określone minima i maksima, 

które powinny być ustalane, ale tu ewidentnie proponuje się zakładanie działalności na terenach 

miejskich. Natomiast wiejskie to jest zbyt mała różnica, dziękuję  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Radnej Górniak    
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Pani Radna Barbara Górniak - być może dyskutowane to było na komisjach, co na to Komisje? 

Ja może tylko wspomnę, że Minister Rolnictwa kładzie duży nacisk na to i są pieniążki 

przeznaczone do 100.000,00 zł, jeżeli rolnicy zrezygnują z działalności rolniczej i założą np. jakąś 

firmę na terenie. Także są zachęty, ale stawka podatkowa nie jest zachęcająca przynajmniej w 

naszej gminie  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan mecenas proszę  

 

Pan Jerzy Adamiec Radca prawny – ja chciałbym tylko powiedzieć, że w ustawie mamy ustalone 

stawki ustawowe maksymalne i oczywiście Rada Gminy może różnicować te stawki między 

innymi ten teren wiejski, miejski to jest takie dopuszczalne różnicowanie stawek. Należy tylko 

podkreślić, że generalnie ustawodawca można powiedzieć w systemie budżetowym naszego 

państwa zakłada, że gminy będą pobierały stawki maksymalne. To nie jest tak, że to jest 

teoretyczna możliwość, tyko to jest takie założenie systemu finansowego. Jeżeli gmina obniża 

podatki, czyli stosuje stawki niższe od ustawowych to jakby skutek finansowy jest podwójny. Po 

pierwsze podatek jest mniejszy o tą kwotę, którą jakby obniżyła w stosunku do maksymalnych 

stawek Rada Miejska daną stawkę. A po drugie o tą bodajże jest równowartość mamy 

zmniejszoną subwencje, czyli każda złotówka mniej od stawki maksymalnej to jest 2,00 zł mniej 

w budżecie gminy. Jeżeli Was stać na obniżanie stawek to płaćcie. Szczerze mówiąc nie 

wiedziałem, że to jest aż tak, ale w jednej z gmin, którą obsługuję tak się okazało, że pewne 

zwolnienia nie zostały wykazane w sprawozdaniach zwolnienia podatkowe, które zastosowała 

gmina i ministerstwo jak się o tym dowiedziało, to wydało decyzję, w której zażądało zwrotu 

subwencji razem z odsetkami właśnie będącą równowartością tych zwolnień 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – Radna Górniak  

 

Pani Radna Barbara Górniak – proszę Państwa może przyjmijmy inny tok myślenia mi ciągle 

jednak zależy na tym, żeby tereny wiejskie się rozwijały. Jeżeli zaczną powstawać, to będą także 

dochody do tej gminy. Nie sugerujmy się tylko podatkiem takim, że tutaj trzeba zapłacić. 

Zobaczmy, co obniżenie podatków mogłoby zrobić tak, bo może właśnie na terenach wiejskich, 

jeżeli będzie niski podatek, to np. firmy będą chciały na terenach wiejskich zakładać swoje firmy, 

tak się dzieje. Z miast uciekają firmy szukając dogodnych terenów na inwestowanie, jak również 

jest taka sytuacja, że wielu młodych ludzi myślę, że próbowałoby rozpocząć jakiś swój interes. 

Natomiast stawka jest tutaj, jaka jest. Zwróćcie Państwo uwagę żeśmy kiedyś mówiłam o tym, że 

na targowiskach za m2 za targowisko w stosunku do innych targowisk to jest bardzo dużo i tu 

znowu było wielkie larum na mnie, a teraz okazuje się, że być może w ogóle nie trzeba będzie 

płacić na targowiska od sprzedaży produktów rolnych, taki jest zamysł, taka jest propozycja i być 

może to przejdzie. Właśnie po to żeby stymulować ludzi. Natomiast, jeżeli Państwo będziecie 

zawsze myśleli tylko o tym, ja rozumiem Panią Księgową ona pilnuje tutaj żeby żadna złotówka 

nie uciekła i bardzo dobrze, ale potrzeba innego myślenia. Innego myślenia, które spowoduje to, 

że Pani Skarbnik będzie mówiła o proszę bardzo, jakie wpływy mamy z działalności gospodarczej 

oby tak dalej   

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Radnej Górniak, proszę o głos w 

dyskusji Radnych.  Pani Burmistrz proszę 

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – Szanowni Państwo rzadko, kiedy zdarza się 

żebyśmy mieli stawki podatkowe na poziomie stawek ministerialnych są pewne pozycje tych 

podatków, gdzie jest to zrównane, ale wtedy albo nie płacą nasi mieszkańcy, albo w ogóle takiej 

podstawy podatkowej nie mamy. Mamy możliwość zróżnicować teren miasta od terenu poza 

miastem i to robimy. Nie wszystkie gminy to robią, a my jednak robimy, czyli widzimy i chcemy 

robić ten ukłon w kierunku terenów wiejskich żeby się rozwijały, ale nie możemy zapomnieć, że 
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my te podatki stanowią u nas dochód własny, z którego mamy na wkład własny pod inwestycje. 

Chcemy wszystkiego, chcemy coraz więcej i coraz szybciej nawet nie możemy zrozumieć, że 

robimy sukcesywnie po kolei po jednej jakiejś miejscowości, po jednej ulicy, bo wszystkiego 

naraz po prostu się nie da się zrobić i my chyba o tym zapominamy. A poza tym zapominamy, że 

w innych gminach nie ma też funduszu sołeckiego, jednak u nas jest ten fundusz sołecki. Bardzo 

się cieszę, że Radni są zgodni z moją wolą i że podejmują uchwałę o funduszu sołeckim, ale na to 

wszystko też są potrzebne pieniądze, więc my widzimy zasadność niepodwyższania niewiadomo 

ile, ale też korzystamy z możliwości, jakie daje nam przepis, że możemy zróżnicować i to robimy  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - Radny Szymko  

 

Pan Radny Jan Szymko - to, co mówiła Pani Burmistrz do Pani Radnej Górniak na stronie 15 jest 

zapis dokładnie podane procenty ile, od czego na terenach wiejskich jak liczone są podatki. I 

zawsze byliśmy przychylni pewnemu, bo wiadomo na wsi jest trudniej prowadzić jakąś 

działalność, czy sklep, bo trzeba jechać do hurtowni dalej itd. ale Pani Basiu nowy minister 

właśnie słyszałem ostatnio wypowiedź jego wręcz mówi, że rolnicy, którzy prowadzą działalność 

też mogą handlować i sprzedawać z każdego gospodarstwa w zasadzie w każdym miejscu przy 

zachowaniu tylko tych warunków czystości, że tam ma być to zachowane. Bez żadnych 

podatków, bez niczego żeby tylko prowadzili i żeby, że tak powiem się rozwijali. Ja nie 

kandydowałem następny budżet będą uchwalać nowi Radni, ale chcąc żeby gmina się rozwijała i 

sołectwa poszczególne to w tym budżecie te pieniądze muszą być i myślę, że zwolnienie to, co 

Pani proponowała o 50% to jest chyba trochę przesady w sumie tak patrząc  

 

Pani Radna Barbara Górniak - ale równica       

  

Pan Radny Jan Szymko – różnica jest ja muszę po paliwo dojechać 15 km w lewo, czy w prawo 

do Nowogardu czy do Łobza  

 

Pani Radna Barbara Górniak – ale dlaczego tak małe zróżnicowanie jest? 

 

Pan Radny Jan Szymko – ja uważam, że to jest wystarczające i to od dłuższego czasu nasza Rada 

w Węgorzynie Radni, który byli zawsze dzieliliśmy trochę, że tak powiem.  Może mieszkańcy 

Węgorzyna byli niezadowoleni, że ta wieś akurat jest tak traktowana z przymrużeniem oka, ale 

Ci, co chcą się rozwijać dzisiaj na wsi, co prowadzą swoje gospodarstwa, co chcą handlować, bo 

przecież jeżdżę i widzę, że coś jest powystawiane i handlują. Cieszę się, bo jak powstaną firmy 

typowo wytwórcze związane ubój, czy sprzedaż jajek, drobiu niech handlują praktycznie minister 

mówi bez podatku byleby się to kręciło i żeby tylko były zachowane warunki czystości to jest 

najważniejsze 

 

Pani Radna Barbara Górniak – ale Panie Janie  

 

Pan Radny Jan Szymko – ja uważam, że w naszej gminie trzeba patrzeć tak trochę szerzej na ten 

przyszły budżet, a minister nowy o rolników jest to chyba jedyny minister, który najbardziej dba. 

W tamtym roku były opady, teraz susze z tego, co podaje te dane, jaką pomoc rolnicy otrzymali, 

to tylko dzięki temu ministrowi, który tak zabiega. Otrzymali, bo podają Panie Józefie o rolnikach 

mówię, konkretnie o rolnikach  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – to będzie dyskusja przy następnej uchwale. 

Był jeszcze jeden minister, ale samobójstwo popełnił, tak publicznie to sprzedano Lepper nie dał 

rady. Sołtys proszę z Cieszyna 

 

- Pan Radny Krzysztof Krzączkowski opuścił salę obrad -  
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Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno – ja mam takie pytanie czy ktoś prowadzi taką statystykę ile 

takich firm powstało na terenie wsi? To nie ma chyba większego znaczenia dla budżetu powinno 

się w inny kierunku pójść bardziej pokierować, bo otwieram dzisiaj działalność, a już jutro jestem 

dłużnikiem dla państwa, dla ZUS – u, Urzędu Skarbowego itd., a przy działalności, bo jestem 

rolnikiem to, co mówił Pan Szymko przed chwilą, że jest kwota wolna od podatku do kwoty 

40.000,00 zł teraz został zwiększona tylko nie wiem czy wchodzi już od stycznia, ale tak jest to 

zrobione tylko trzeba jakieś wymogi sanitarne spełnić, to, co Pan mówił. I tutaj, o jakich kwotach, 

jakiego rzędu mówimy, bo tu w tym kierunku trzeba by było pójść.  I jeszcze raz nawiązuje do 

tego, że dzisiaj otwieram firmę jutro już jestem dłużnikiem dla państwa, a działając wystawiam 

fakturę po 30 dniach działalności na 30 dni przy takich normalnych realiach. Skąd niech Urząd 

Skarbowy się zapyta skąd ty człowieku masz na ZUS w ciągu tych pierwszych 30 dni. Tutaj 

myślę, że jest bolączka skąd ten kapitał się bierze. Myślę, że w tym kierunku trzeba by było iść a 

stawka to myślę, że jest i tak za duża dla mieszczuchów, czy dla wieśniaków na pewno jest za 

duża a zróżnicowanie 50 % może faktycznie by było za duże. Myślę, Panie Szymko, że to nie jest 

dużym problemem, jeżeli mam dojechać, to dojadę, dziękuję  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Sołtysowi podatki zawsze są 

trudnym i co prawda my już żeśmy we wrześniu przyjęli taki kierunek, takie założenia do tych 

właśnie podatków i tam żeśmy przyjęli, że o wskaźnik inflacji jednak podniesiemy praktycznie o 

wskaźnik inflacji. Wskaźnik inflacji 2,3 % Pani Skarbnik jak to jest? Tak to jest ujęte, czy jest 

więcej, czy jest mniej? Bo to chcę od Pani wiedzieć, bo przeliczałem, ale publicznie to inaczej 

brzmi. Jak nie ma dyskusji to dalej będę wypowiedź swoją kontynuował, bo stażem Radni, którzy 

na tej sali przyjmowali te stawki od nieruchomości pamiętają, że my wprowadzaliśmy podatek 

żeby zróżnicować. Wtenczas to były tarcia a dlaczego wieś to ma mieć mniejszy podatek, a 

dlaczego w mieście przedsiębiorcy mają płacić więcej. Wszędzie nie ma stawki maksymalnej 

Minister Finansów, Pan mecenas powiedział my nigdy nie ustalamy maksymalnych stawek dla 

naszych mieszkańców zawsze niższe. Zawsze to była zła wypowiedź, to będzie przy uchwale 

podatkowej rolnikom obniża się podatek rolny, a tu musimy powiedzieć podatek od 

nieruchomości obniża się do stawki takiej. Nie tu się nie mówi, że się obniża tylko ustala się 

stawkę w wysokości w tej chwili jak Pani Basia mówi teraz o tą wieś. Było 20,00 zł teraz jest 

20,50 zł  2,3 % to praktycznie mieścimy się w tym ruchu inflacyjnym i też byłbym za tym żeby 

przyjąć te stawki w podatku od nieruchomości. Myślę, że przyjdzie czas jeszcze, bo będzie zaraz 

podatek od samochodów, podatek rolny nigdzie mieszkańcom nie ustalamy podatków 

ministerialnych. Proszę żeby to przyjąć i przegłosować.  Kto by chciał zabrać głos jeszcze? Proszę 

o stanowisko Komisji  

 

Pan Radny Zbigniew Białek – Komisje projekt uchwały na druku nr 4 zaopiniowały pozytywnie 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję, w związku z tym przechodzimy do 

głosowania. Kto z Radnych jest za podjęciem uchwały w treści jak jest na druku nr 4, kto jest za? 

 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, 

głosowało: 

Za –11 

Przeciw – 1 

Wstrzymało się – 1 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – jeden Radny nie głosował, a już wyszedł 

Radny Krzysztof się zwalniał ze względów lekarskich, bo mówił, że będzie i był tylko musiał 

pojechać do lekarza z żoną. Dziękuję za przyjęcie uchwały na druku nr 4   
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Uchwała Nr XLII/328/2018                       

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 30 października 2018 roku 

 

w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

 

3) określenia stawek w podatku od środków transportowych – druk nr 5 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały na druku 

nr 5 w sprawie określenia stawek w podatku od środków transportowych. Czy są pytania w 

temacie podatków od środków transportowych? Na komisji Pani Inspektor od projektu uchwały 

Pani Wanda też wspominała, że nie są to maksymalne stawki, ale nie mogą być mniejsze niż 50 % 

minimum i to też jest trudne do wyliczenia. Jak nie ma uwag, to proszę o stanowisko Komisji  

 

Pan Radny Zbigniew Białek – Komisje projekt uchwały na druku nr 5 zaopiniowały pozytywnie  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję, w związku z tym przejdziemy do 

głosowania. Kto z Radnych jest za podjęciem uchwały tak jak jest na druku nr 5, kto jest za? 

 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, 

głosowało: 

Za –12 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – uchwała została podjęta  

 

Uchwała Nr XLII/329/2018                       

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 30 października 2018 roku 

 

w sprawie określenia stawek w podatku od środków transportowych  

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

 

4) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego – druk nr 6 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – projekt uchwały na druku nr 6 w sprawie 

obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. Treść uchwały brzmi obniżenia, a 

nie ustalenia tak ministerstwo ustala, że tak mamy głosować.  GUS podał cenę projekt uchwały 

przygotowany przez Panią Burmistrz. Proszę o pytania w temacie, treść uchwały sprowadza się 

do pozostawienia podatku z roku ubiegłego. Nie obniżenia więcej niż do poziomu roku ubiegłego 

to jest obniżka do 3,44% w stosunku do stawki maksymalnej. Pani Burmistrz proszę  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - Szanowni Państwo i to jest właśnie ta druga 

uchwała, którą chcemy wyjść naprzeciw temu, z czym borykają się rolnicy o suszy 

rozmawialiśmy na niejednej sesji. Mimo to cena ogłoszona przez GUS na podstawie, której 

wyliczany jest podatek rolny jest większa niż obecnie i dlatego moja propozycja jest taka, aby 

obniżyć tą cenę do takiej kwoty, jaka była w bieżącym roku, aby chociaż w ten sposób pomóc 

rolnikom, ponieważ mieli straty z tytułu suszy, a nie chciałabym powodować jakiś dysproporcji, 

uznaniowości. Jedni rolnicy składali o umorzenie podatku, drudzy nie. Ci, co składali zostali 

przez pracowników proszeni o dostarczenie różnych dokumentów potwierdzających ich problemy 

finansowe, bo niestety takie są procedury i musimy to żądać. Jest to problematyczne również dla 
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rolników, więc żeby nie poróżniać nikogo żeby nie obarczać i zobowiązywać do dodatkowych 

działań i wysiłków taka jest moja propozycja żeby dla wszystkich zejść z tego podatku rolnego 

poprzez właśnie obniżenie tej stawki, jaką GUS zaproponował      

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – czy są jeszcze zapytania do projektu 

uchwały? Proszę o stanowisko Komisji  

 

Pan Radny Zbigniew Białek – Komisje projekt uchwały na druku nr 6 zaopiniowały pozytywnie  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję, przejdziemy do głosowania. Kto z 

Radnych jest za podjęciem uchwały w treści jak jest na druku nr 6, kto jest za? 

 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, 

głosowało: 

Za –13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – uchwała została podjęta  

 

Uchwała Nr XLII/330/2018 

Rady Miejskiej w Węgorzynie  

z dnia 30 października 2018 roku  

 

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 
 

5) zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2018 – druk nr 7 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – projekt uchwały na druku nr 7 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2018, proszę Pani Burmistrz  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – Wysoka Rado ja bym prosiła o przyjęcie 

autopoprawki polegającej na tym, że ta uchwała dotycząca przesunięć i zmiany przedsięwzięć w 

funduszu sołeckim zgodnie z wolą mieszkańców powinna być w pełnych kwotach, jakie 

mieszkańcy chcieli przesunąć, czyli również w groszach. I bym prosiła o dopisanie w § 1  1,41 zł, 

czyli będzie kwota 4.295,41 zł. Ta sama kwota w § 2, a w poszczególnych podpunktach w § 1 

ppkt 1 proszę o dopisanie 0,61 zł, w ppkt 2  0,80 zł. I w § 2 ppkt 1  0,20  zł dopisać i w ppkt 3 

dopisać 1,21 zł, czyli kwota będzie 1.151, 21 zł  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są jeszcze pytania do projektu uchwały i 

autopoprawki? To są wnioski Rad Sołeckich i Sołtysów, to myślę proszę o stanowisko Komisji   

 

Pan Radny Zbigniew Białek – Komisje przyjęły autopoprawkę Pani Burmistrz dot. § 1 i 2 do 

kwoty 4.294,00 dodać kwotę 1,41 zł. Po poprawkach Komisje projekt uchwały zaopiniowały 

pozytywnie na druku nr 7  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję, kto z Radnych jest za przyjęciem 

uchwały jak projekt jest na druku nr 7 wraz z autopoprawką Pani Burmistrz? Kto jest za? 

 

 W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, 

głosowało: 

Za –13 
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Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – uchwała została podjęta  

 

 

Uchwała Nr XLII/331/2018 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 30 października 2018 roku 

 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2018 

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

 

6) zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2018 – druk nr 8 

 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – projekt uchwały na druku nr 8 w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2018 tu już jest więcej tematów. Pani Burmistrz proszę 

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – tu proszę przyjąć autopoprawką w § 5 

zwiększenie dochodów i wydatków o wartość, jaką otrzymaliśmy dotacji od Wojewody na 

działanie OPS – u, więc oba punkty 1 i 2 zwiększa się o 36.324,00 zł. To przyszło w międzyczasie 

po wysłaniu już do Państwa materiałów, więc a dzisiaj podejmując już uchwałę musimy już 

aktualnie 36.324,00 zł. To dotyczy zarówno dochodu jak i wydatków i w ppkt 4 wkradł się nam 

błąd jest w tej chwili Państwo macie przychody i rozchody nie uległy zmianie, a ma być 

przychody zmniejszyły się, a rozchody nie uległy zmianie  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – proszę o pytania do projektu uchwały. Proszę 

o stanowisko Komisji  

 

Pan Radny Zbigniew Białek – Komisje projekt uchwały na druku nr 8 bez autopoprawek 

dzisiejszych zaopiniowały pozytywnie  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję, myślę, że przejdziemy do 

głosowania. Przejdziemy do głosowania projektu uchwały wraz z autopoprawką Pani Burmistrz 

taki wniosek postawię w tej chwili. Uchwała na druku nr 8 w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Węgorzyno na rok 2018 wraz z autopoprawką Pani Burmistrz, kto jest za podjęciem uchwały? 

 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, 

głosowało: 

Za –13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – uchwała została podjęta  

 

Uchwała Nr XLII/332/2018 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 30 października 2018 roku 

 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2018 

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 
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7) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2018 – 2024 – druk 

nr 9 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – na druku nr 9 Radni otrzymali druk zmiana 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2018 – 2024 tego projektu uchwały 

nie było na komisjach. Może Pani Skarbnik coś powie uwzględniono tą autopoprawkę tutaj? 

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – tak  

 

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy – jest z autopoprawką Pani Burmistrz już  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – stanowiska Komisji nie ma na temat tego 

projektu uchwały, ale informację, jaką zapytałem Panią Skarbnik mówi, że ta autopoprawka w tej 

prognozie wieloletniej została już ujęta i w tej chwili jest to do przyjęcia? Czy są jakieś pytania do 

projektu uchwały? Praktycznie przepisanie tylko tabelek i dopasowanie. Kto jest za podjęciem 

uchwały w treści jak jest na projekcie nr 9, kto jest za? 

  

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, 

głosowało: 

Za –13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – uchwała została podjęta  

 

Uchwała Nr XLII/333/2018 

Rady Miejskiej w Węgorzynie  

z dnia 30 października 2018 roku 

 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno 

na lata 2018-2024 

(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu) 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – ogłaszam 10 minut przerwy –  

 

- 10 minut przerwy –  

 

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na poprzednich 

sesjach 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – wznawiamy obrady naszej sesji. Jesteśmy w 

punkcie odpowiedzi na wnioski i zapytania Radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 

poprzednich sesjach, proszę o odpowiedzi  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyn –  

1. Radny Szyłowicz mam prośbę takie tematy szczegółowe, to nie są interpelacje, to 

możemy rozpatrywać nawet na spotkaniu z mieszkańcami. Przesłane zostało 

informacyjnie, opracowany kosztorys przez Enea, czyli nie przez nas to nie jest, że my 

sobie coś dziwnego wymyślamy. Wcześniejszy był opracowany kosztorys przez Pana, ale 

w 2015 roku za kwotę 2.500,00 zł netto, a ponad 3.000,00 zł brutto, ale bez dokumentacji 

i bez uzgodnień z Enea. Więc my takich połowicznych tematów, więc my nie będziemy 

wydawać pieniędzy, które będą skutkowały ostatecznie tym, co trzeba, czyli załatwieniem 

formalności i zaświeceniu. Enea nam takie przedstawia i to możemy nawet poprosić na 
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spotkaniu z Enea. Podobne mieliśmy spotkanie w Sielsku, bo też były takie kwoty, które 

nam się nie mieszczą w głowie, ale po to było spotkanie, że Pan wszystko nam wyjaśni. 

My dostajemy naprawdę uproszczony kosztorys, który te kwoty podaje  

2. Oświetlenie uliczne Pani Radna Sławska – Pani Kasia prosi o podejście do siebie  

 

Pani Radna Maria Sławska – tak już wiem 

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – bo te tematy nie są do roztrząsania na sesji to 

są tematy, które można od ręki załatwiać z pracownikami  

 

3. Czy budynek po… jest dobrze zabezpieczony? Tego nie zdążyłam sprawdzić  

 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - ale ja zdążyłam jest oznakowany taśmą biało – czerwoną   

 

Pani Radna Barbara Górniak – oznakowany tak chodzi mi o ten dach  

 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - tam nie ma dachu, tam jest zdjęte, bo tam był eternit. 

Mamy zgłoszenie na rozbiórkę w Starostwie już zgłoszone  

 

Pani Radna Barbara Górniak – te belki tam stoją tak   

 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – belki tak, więc jak już będziemy mieli ludzi to będzie 

można przystąpić do rozbiórki  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna –  

4. Pani Sołtys Stępkowska, że spadają dachówki z budynku, gdzie jest kaplica. Kaplica jest 

jednym z pomieszczeń, ale tam też są współwłaściciele, to trzeba jakoś razem ze 

współwłaścicielami posprawdzać  

 

Pani Stępkowska Sołtys Sołectwa Sarnikierz – stwierdzili, rozmawiałam z Panem … i stwierdził, 

że ta część właśnie należy do Agencji i to jest akurat pod tą kapliczkę naszą 

  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – i dach jest przynależny do lokalu. Dach proszę 

Panią są częścią wspólną i nawet gdyby sobie ktoś chciał inaczej, to niestety, ale są częścią 

wspólną, za którą odpowiadają wszyscy współwłaściciele zgodnie z posiadanymi udziałami  

 

Pani Stępkowska Sołtys Sołectwa Sarnikierz – czyli cała ta trójca Pani …, Pan  … i  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – i gmina  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – Agencja, bo tam nie jest nic nasze  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – bo to nie jest nic tam nasze  

 

Pani Stępkowska Sołtys Sołectwa Sarnikierz – gminne tam nie ma  

 

5. Pani Sołtys Kobielska pojemniki na śmieci już w tej chwili Pani Kasia jest objeżdża 

cmentarze i jak była to przekazałam, że ma to też przekazać dla przedstawiciela ZUK  

 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – jedzie z ZUK – iem  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – z ZUK – iem objeżdża 
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6. Pan Nowacki porządek za GS powiem tak droga mniej więcej zawsze próbujemy 

wyrównywać i zasypywać. Porządek trylinkę, kto miał wziąć, to pobrał. Nie wiem jakby 

Pan chciał żeby goły plac był i nie możemy tam nic trzymać? 

 

Pan Andrzej Nowacki Wiceprzewodniczący Rady Osiedla - Pani Burmistrz ja akurat dzisiaj tam 

przejeżdżałem i jest żużel, z piec tam leży z Ochrony Środowiska   

 

Pani Radna Grażyna Kata – tak śmieci porozwalane ja wczoraj byłam tam  

 

Pan Andrzej Nowacki Wiceprzewodniczący Rady Osiedla – proszę przejechać się i zobaczyć  

 

Pani Radna Grażyna Kata – po prostu nie mieszczą się i tak  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – ale nie mieszczą się pojemnikach? 

 

Pani Radna Grażyn Kata – chyba tak, bo obok pojemników porozsypywane są 

 

Pan Andrzej Nowacki Wiceprzewodniczący Rady Osiedla - ale żużel, nie żużel takie inne 

odpady, ja nie mówię o trylince żeby to było jakoś ułożone jakby nie było to jest centrum miasta. 

Tam ludzie przyjeżdżają do apteki, samochody stawiają. A ta sprawa jeszcze raz powiem została 

poruszona na Radzie Osiedla, jeden z członków to zgłosił. To jest zapisane w protokole nie wiem, 

czy Pani Burmistrz czytała protokół, czy nie  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – nie mogłam być, bo miałam zebrania Sołeckie   

 

Pan Andrzej Nowacki Wiceprzewodniczący Rady Osiedla – ja Panią rozumiem, ale czy ten 

protokół Pani pisała, to na wniosek mieszkańców i członków Rady Osiedla  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – poszło do pracownika  

 

Pan Andrzej Nowacki Wiceprzewodniczący Rady Osiedla – trzeba z tym zrobić porządek niech 

będzie ułożone estetycznie, ale nie jakiś żużel, papiery to jest centrum miasta tak nie może być 

niestety  

 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – spowalniacze powiatówka odpowiadali nam negatywnie 

 

Pan Andrzej Nowacki Wiceprzewodniczący Rady Osiedla – negatywnie  

 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - 3 Maja i Południowa jest powiatowa mamy negatywną  

 

Pan Andrzej Nowacki Wiceprzewodniczący Rady Osiedla – ja takiej informacji nie otrzymałem  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna –   

7. Sołtys Słomiński suche drzewa na cmentarzu, to już teraz też objeżdżają i to zostanie 

zgłoszone   

8. Pani Basia Górniak – suche drzewa przy drodze powiatowej nie wiem 

  

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – Basiu, na którym to odcinku? 

 

Pani Radna Barbara Górniak – na mojej koloni jak się jedzie to widać i oni mówią, że nie są w 

stanie określić, do kogo te drzewa należą  
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Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – ale to zarządca drogi  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - ale to nie my mamy bazę geodezyjną map tylko 

Starostwo, więc mogą to sprawdzić  

 

Pani Radna Barbara Górniak – podobno nie mogą    

 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – pójdzie ponaglenie  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna –  

9. i suchy kasztan w Sielsku przy … to musimy też, w drodze naszej  

10. i oświetlenie przedszkola w Mieszewie została zlecona wymiana instalacji elektrycznej i 

w tej chwili osoba, firma, której zostało zlecone przygotowuje zbiera materiały, zakupuje, 

z których może to zrobić  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję za odpowiedzi, jeżeli niepełne to 

proszę zapytać. Może jeszcze ktoś potrzebuje wiedzieć. Zamykamy ten punkt informacje  

 

7.Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - Informacje Przewodniczącego Rady o 

działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. Z dwóch rzeczy najważniejszych to 

uczestniczyłem, to w Złotych Godach 50 – lecia było kilka par, które te 50 – lecie pożycia 

małżeńskiego uczciły i ten występ młodzieży tak to upiększył, to spotkanie. Było to takie bardzo 

miłe, bo to są spotkania takie bardziej rodzinne i my od wielu lat wprowadziliśmy tą młodzież do 

tej oprawy, bo zmieniają się rządy, Prezydenci a medal za pożycie 50 – lecia małżeństwa 

obowiązuje cały czas. Dobrze, że wiemy o tych małżeństwach, cześć małżeństw jest 

zarejestrowanych u nas w Urzędzie Stanu Cywilnego, ale wiele jest też rodzin, które przyjechały 

do nas z terenu i też funkcjonują i Pani Ola to zawsze tą część administracyjną prowadzi. 

Naprawdę jest to miłe tylko czasu jest zawsze za mało, bo by się posiedziało dłużej. Myślę, że 

dalej to będzie pielęgnowane. Festyn Charytatywny, to praktycznie człowiek też w tym 

uczestniczył, wpierał, bo to od wielu lat to robimy i myślę, że to trzeba trzymać, bo to każdemu 

dziecku służy i to jednoczy ludzi, bo nad takimi przypadkami chorymi to każdy pochyla się i 

rozumie trudną sytuację tego dziecka i zawsze wspomoże czy datkiem, czy zakupem. Prace 

biurowe to praktycznie typowe podpisywanie papierów, teraz akurat w tym okresie było nie za 

wiele tego    

 

8. Wolne wnioski i komunikaty 

   

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - w wolnych wnioskach i komunikatach w 

niedzielę o godz. 9:00 Pani Burmistrz 11 listopada jest msza za ojczyznę w imieniu Radnych 

zamówiona. Złożenie kwiatów pod Obeliskiem i w niedziele mamy zaproszenie do Szkoły 

Podstawowej w Węgorzynie na godz. 16: 00 na uroczystości z okazji 100 – lecia odzyskania 

przez Polskę Niepodległości. To jest taka Wieczornica przygotowana przez młodzież. A my nie 

ukrywam z naszej może przyjemności, czy z radości spotkamy się też z młodzieżą, ale 13 

listopada o godz. 13:00 w auli Szkoły Podstawowej w Węgorzynie normalnie na naszej sesji 

zakończeniowej naszą kadencję czteroletnią. Podziękujemy sobie nawzajem za nasze 4 lata 

wspólnej pracy w porządku przewidziana na początek ta część artystyczna z okazji 100 rocznicy 

odzyskania Niepodległości prze Polskę. Będą tam jeszcze pytani i interpelacje i podziękowania 

dla Radnych, Sołtysów za te 4 lata naszej pracy, a potem jakieś zakończenie 13 listopad o godz. 

13:00. Różne wersje terminów chodziły zależałoby nam żeby Radni byli na tej sesji. Będą 
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podziękowania, gościńce. W wolnych wnioskach i komunikatach nie mam chyba, że Pani 

Burmistrz jeszcze coś by miała  

 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - to ja tylko w imieniu organizatorów 10 

listopada o godz. 16:00 w Kościele w Starym Węgorzynku będzie recital Julity Kożuszek 

warszawskiej aktorki teatralno – filmowej, wokalistki też z okazji 100 lecia Niepodległości o 

godz. 16:00 będą piosenki z lat 20 – 30 ubiegłego stulecia oraz pieśni legionowe  

  

9. Zakończenie obrad  
 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dobiegliśmy do końca naszej sesji zamykam 

XLII sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie do widzenia, dziękuję  

 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 25 ponumerowanych stron, oraz 11 załączników. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

           Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                 Jan Mazuro 

Protokołowała:  

Wioleta Początek 

 


